
 

Danmarks Veteraner 
Lokalafdeling Bornholm 

Protektor H.K.H. Prins Joachim 

 
 

Referat af 1. bestyrelsesmøde i 2024 
Mandag den 8. januar 2024 kl. 1600 i Veteranstuen 

 

Dagsorden 

1. Velkomst 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 04 DEC 23 

3. Generalforsamling 06 FEB 

a. Valg af dirigent og stemmetæller 

b. Formandens beretning og godkendelse heraf 

c. Regnskabet og godkendelse heraf. 

d. Indkomne forslag 

e. Valg af formand, sekretær og 2 bestyrelsesmedlemmer (bestyrelsen peger på Holger 

Fuglsang – Damgaard, Poul Figa, Lennarth Riis Andersen og Henrik Hoffensitz. 

f. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. (Bestyrelsen peger på Jens Voigt og Ole Frimann 

g. Valg af revisor (Bestyrelsen foreslår genvalg) 

h. Valg af repræsentanter til repræsentantskabet.  

i. Eventuelt 
 

4. Åben eftermiddag 3. tirsdag i måneden. Første gang 16 JAN.  

5. Evaluering af julefrokosten.  

6. Bordet rundt. Supplerende orientering 

7. Eventuelt 

 

Deltagere:  FM Holger Fuglsang-Damgaard, KAS Helge Hansen, SEK Poul Figa, Kenny Lemvig, 

Per Jacobsen. 

Afbud: Lennarth Riis Anderberg og Henrik Hoffensitz. 

 

 

1. FM bød velkommen og udleverede kopi af dagsorden og referat fra sidste møde. Havde nu 

modtaget de bestilte logo-skjolde på træplade. Rundsendt.  

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde.  

Godkendt, dog være opmærksomme på et par pkt. til aktion, ellers i.a.b. 

 

3. Generalforsamling 06 FEB 2024 

Vil blive gennemført i Veteranstuerne på AGK idet der ikke var plads andre steder. Indkaldelse 

ud i næste uge (og senest 14 dage før, dvs. senest 23/1 med svarfrist 8 dage før). Menuen bliver 

gule ærter med foreningen som vært. Dagsorden gennemgået pkt. for pkt.: 

a. Valg af dirigent og stemmetæller. Vagn Risager sagt ja til at være dirigent. Stemmetæl-

lere udpeges på mødet.  

b. Formandens beretning og godkendelse heraf, FM i gang med at skrive den. 

c. Regnskabet og godkendelse heraf. KAS havde fået det revideret. 

d. Indkomne forslag 

e. Valg af formand, sekretær og 2 bestyrelsesmedlemmer (bestyrelsen peger på Holger 

Fuglsang – Damgaard, Poul Figa, Lennarth Riis Andersen og Henrik Hoffensitz). 

f. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. (Bestyrelsen peger på Jens Voigt (ny) og Ole Frimann. 

g. Valg af revisor (Bestyrelsen foreslår genvalg af Bjarne og Jens, begge har sagt ja) 

h. Valg af repræsentanter til repræsentantskabet (3 pladser, FM og to mdl.).  

i. Eventuelt 



Side 2 

 

 

 

4. Åben eftermiddag 3. tirsdag i måneden. Første gang 16 JAN. 

KAS nævnte at der kun var få tilmeldte til TET-aften. Foreslog aktiviteten slået sammen 

med ”Åben eftermiddag” Vedtaget. FM og KAS ringer til de tre oprindeligt tilmeldte. 

Til arrangementerne skulle der altid være minimum et bestyrelsesmedlem til stede, gerne to. 

Første gang i JAN FM og Per, i FEB FM. Vagtplan punkt på næste møde. 

 

5. Evaluering af Julefrokosten 05 DEC. 

Havde været en fin aften, men med plads til flere. Drøftet tidspunktet for afholdelsen (måned) 

og om det fremover skulle være med ledsager. Besluttet at lave et forslag om dette til GF 

under ”Indkomne forslag” for at høre medlemmernes mening. Derefter tage beslutning. 

 

6. Bordet rundt. Supplerende orientering. 

FM 

 Fået mail fra Forsvarsbrødrene om evt. fælles deltagelse i Faneborg ved Holmens Kirke i 

anledning af tronskiftet 14 JAN. FM senere fået indbydelse/opgavebeskrivelse fra DK 

VET, der ville dækker rejseomkostningerne. Besluttet at deltage med FM og fanebærer. 

Udrejse over Ystad kl. 06.30 og retur kl. 20.30. 1. reserve Figa. Evt. tage to fra 

Forsvarsbrødrene med. FM og fanebærer aftaler det videre forløb.  
 

 

Helge 

 Ville gennemgå regnskabet under pkt. Evt.  
 

Per 

 Aftalt at han kunne låne VET-jakke af Helge til aktiviteten 14 JAN. 
 

Kenny 

 I.a.b. 
 

 

Figa/SEK 

 I.a.b. 

 

7. Eventuelt 

Helge gennemgik regnskabet for 2023. Var blevet revideret sammen med foreningens to 

revisorer. Det var første gang for Helge i funktionen som KAS, og man havde brugt en del tid på 

gennemgangen. KAS lært en del om regnskabsføring. Regnskabet tilsendes FM og SEK. 

 

Mødet slut ca. 18.00. 

For referat: Poul Figa/SEK 


